
Protokół nr 50 / 2024 
Z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Powiatu Rady 

Powiatu w Kielcach z dnia 24 stycznia 2024 r. w godz. od 14:00 do 14:50, 

sala nr 231 Starostwo Powiatowe w Kielcach 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny 
i Spraw Społecznych Rady Powiatu Łukasz Woźniak. 

Po stwierdzeniu kworum Przewodniczący o godz. 14.00 otworzył posiedzenie Komisji. 

Lista obecności radnych Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych Rady Powiatu 
w Kielcach stanowi załącznik do protokołu. 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 
- Członek Zarządu Stefan Bąk, 
- Skarbnik Powiatu Anna Moskwa, 
- Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Izabela Dziewięcka, 
- Z-ca dyrektora Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Sylwia Wojciechowska-
Borek, 
- Dyrektor Wydziału Strategii i Rozwoju Wojciech Kołodziejczyk. 

Komisja jednogłośnie zaaprobowała porządek obrad w następującym brzmieniu i rozpoczęła 
obrady. 

1. Omówienie i zaopiniowanie projektów materiałów i uchwał na najbliższą sesję Rady Powiatu 

w Kielcach {zgodnie z porządkiem obrad sesji). 

2. Sprawy różne 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła porządek obrad zbliżającej się sesji. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXVII sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 28.12.2023 r. 

4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego. 

5. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres między 

sesjami. 



6. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 

rok 2023. 

Radni nie zgłosili pytań ani uwag do wyżej przedstawionych dokumentów. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Kieleckiego na lata 2024-2029, 

2) zmian w budżecie Powiatu Kieleckiego na 2024 rok, 
Skarbnik Powiatu omówiła ww. projekty uchwał oraz poinformowała radnych o wprowadzonej 
autopoprawce. Skarbnik Powiatu przekazała informacje w sprawie poręczenia dla 
Świętokrzyskiego Centrum Matki i Noworodka. 
Członek Zarządu Stefan Bąk poinformował, iż w związku z remontem w Szpitalu jest mniej 
pacjentów dlatego też Dyrektor Szpitala chce zabezpieczyć płynność finansową. 
Członek Zarządu poinformował, iż w Szpitalu będą podejmowane nowe kierunki leczenia takie 
jak: badania prenatalne dla kobiet, chirurgia piersi, tak aby zapewnić leczenie kobiet w każdym 
wieku. 

3) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miedziana Góra, 
4) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Zagnańsk, 
5) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Mniów, 

Radni nie zgłosili pytań ani uwag do wyżej przedstawionych projektów uchwał. 

6) przyjęcia „Programu Współpracy Powiatu Kieleckiego z Organizacjami 
Pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego w 2024 roku", 

7) ustalenia na 2024 rok planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 
przez Powiat Kielecki, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez 
placówki doskonalenia nauczycieli, szkoły wyższe i inne podmioty, których zadania 
statutowe obejmują doskonalenie zawodowe nauczycieli oraz form i specjalności 
kształcenia, na które przyznawane jest dofinansowanie, 

8) wprowadzenia zmiany do Uchwały Nr LXV/86/2023 Rady Powiatu w Kielcach z 
dnia 30 października 2023 r. w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu 
przyznawania i wysokości stypendiów sportowych za osiągnięte wyniki sportowe dla 
uczniów szkół ponadpodstawowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat 
Kielecki, 

Przewodniczący Komisji Łukasz Woźniak zwrócił się z pytaniem o jakie zmiany chodziło. 
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Izabela Dziewięcka 
udzieliła odpowiedzi w sprawie wyjaśniając, iż zmiany dotyczyły załącznika do uchwały. 

9) uchwalenia Statutu Powiatu Kieleckiego, 
Radny Józef Szczepańczyk poinformował, iż zgłosi wniosek o wycofanie ww. projektu 
uchwały oraz przekaże swoje uwagi Komisji Statutowej. 

10) uchwalenia „Planu pracy Rady Powiatu w Kielcach na 2024 rok". 
Radni nie zgłosili uwag ani pytań do ww. projektu uchwały. 



8. Przyjęcie sprawozdań z działalności Komisji Rady Powiatu w Kielcach za 2023 rok. 

9. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych. 

10. Sprawy różne i wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 

Ad.2 Sprawy różne. 

Członek Zarządu przedstawił informację odnośnie złożonego wniosku przez Burmistrza Miasta 
i Gminy Bodzentyn ( dot. przekazania Zi boiska w Bodzentynie, którego właścicielem jest 
Powiat Kielecki) oraz pisma pani Burmistrz Miasta i Gminy Łopuszno w sprawie Pałacu 
w Łopusznie. Członek Zarządu przekazał, iż Zarząd Powiatu chciałby poznać opinię radnych 
w sprawie. 

Z-ca dyrektora Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Sylwia Wojciechowska-
Borek przekazała radnym informację w sprawie nieruchomości. 
Radna Irena Gmyr wyraziła opinię, iż należy się zastanowić czy ta nieruchomość nie będzie 
przydatna Powiatowi w przyszłości. 
Radny Józef Szczepańczyk wyraził pozytywną opinię w sprawie przekazania nieruchomości 
uzasadniając, iż Gmina jako właściciel całości mogłaby pozyskać środki na modernizację 
należy jednocześnie zabezpieczyć interes Powiatowego Zespołu Szkół w Bodzentynie zapisami 
w akcie notarialnym. 
Członek Zarządu Stefan Bąk podkreślił, iż należy zabezpieczyć interes Szkoły. 
Dyrektor Wojciech Kołodziejczyk przekazał radnym informację, iż Gmina złożyła wniosek 
o dofinansowanie prac modernizacyjnych boiska. Dyrektor przekazał, iż Gmina wystąpiła 
z pismem do Powiatu o sfinansowanie połowy wkładu własnego na modernizację w kwocie 
około 62 500 złotych. 
Członek Zarządu poprosił z-cę dyrektora Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 
Sylwię Wojciechowską -Borek, aby przedstawiła informację radnym odnośnie drugiego 
wniosku złożonego prze Burmistrz Miasta i Gminy Łopuszno w sprawie przekazania 
nieruchomości w Łopusznie. 
Z-ca dyrektora Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Sylwia Wojciechowska-
Borek przekazała radnym informację w sprawie stanu własności ww. nieruchomości. 
Członek Zarządu podkreślił, iż należy pamiętać o poniesionych nakładach na nieruchomość 
w Łopusznie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Łukasz Woźniak o godz. 14:50 zamknął 
posiedzenie Komisji. 

Protokół sporządziła: 
Przewodniczący Komisji 

Łukasz Woźniak 


